
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 790
Når ministeren angiver, at ”lov om forbud af besøgende på bestemte steder”
kan bruges i forhold til at lukke bordeller, men ikke er blevet brugt, hvad skyl-
des det så? Hvad skal der til, for at loven kan bruges? Er støjgener nok eller
skal der foregå rufferi eller hvad lægges til grund for den manglende brug af
loven.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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